
                                      Protokół Nr XXXIX/2018 

 Sesji  Rady  Gminy  w  Oksie  odbytej  w   dniu  27 czerwca   2018 roku. 

 

     Otwarcia Sesji dokonał  Przewodniczący Rady Gminy w Oksie Pan Zbigniew 

Bełtowski , minutą ciszy została uczczona pamięć ludzi którzy odeszli z naszego 

terenu .Przewodniczący powitał panie i panów radnych, panie i panów sołtysów, 

Wójta Gminy wraz z pracownikami, Dyrektorów Szkół, Przedszkola , Kierownik 

Gminnej Biblioteki Publicznej, Pana Kazimierza Wrońskiego   który został 

odznaczony Honorową Odznaką dla Województwa Świętokrzyskiego gdzie 

Przewodniczący wręczył mu list z gratulacjami od Wójta oraz Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad informując iż                                    

z porządku obrad zostanie wycofana informacja dotycząca zaprezentowania przez 

uczniów działań w ramach projektu ,,Pracownia edukacji ekologiczno-

przyrodniczej. Zapoznał z pismem Szkoły Podstawowej w Oksie z prośbą                 

o przełożenie terminu tej prezentacji na miesiąc wrzesień  a zostanie dopisana 

uchwała w sprawie : zmiany do uchwały Nr XXXVI/189/2018 Rady Gminy           

w Oksie z dnia 30.01.2018 r w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Jędrzejowskiego .  Porządek ten został poddany pod głosowanie, wszyscy 

jednogłośnie byli za jego przyjęciem .   Na stan 15 radnych udział w sesji wzięło 

14 radnych  zgodnie z załączoną listą obecności, a więc Sesja jest prawomocna     

i władna do podejmowania uchwał. Na sekretarza została powołana radna Pani 

Emilia Piłat zam. Tyniec która  wyraziła zgodę .Za przyjęciem propozycji 

Sekretarza głosowało 13 radnych natomiast  jeden  radny wstrzymał się od głosu.  

                    Porządek obrad:   

   1.Otwarcie Sesji, powitanie uczestników, stwierdzenie quorum. 

   2. Przyjęcie protokołu z Sesji poprzedniej. 

   3. Interpelacje radnych. 

   4. Informacja Wójta Gminy o podjętych zadaniach między Sesjami. 

   5 Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Oksie za 2017 rok 

   6.Ocena stanu dróg, oznakowania i bezpieczeństwa na drogach. 

   7. Podjęcie uchwał w sprawie : 

   - zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

gminy za 2017 rok  

      



    - przyjęcia sprawozdania z przeprowadzonego postępowania likwidacyjnego Zakładu 

Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Oksie w likwidacji i sprawozdania finansowego 

  - udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Oksa  z wykonania budżetu za 2017 rok 

  - zmiany Wieloletniej prognozy Finansowej Gminy na lata 2018-2021 

  - zmiany w budżecie gminy na 2018 rok 

  - zmiany do uchwały Nr XXXVI/189/2018 rady Gminy w Oksie z dnia 30-01.2018r.                    

w  sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Jędrzejowskiego 

   - przekazania skargi do Komisji Rewizyjnej na działalność Wójta Gminy 

   - przekazania skargi do Komisji Rewizyjnej na działalność Przewodniczącego Rady Gminy 

   - określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego przez dzieci objęte 

wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym 

kończą 6 lat w przedszkolu, oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych i innych 

formach wychowania przedszkolnego przez gminę Oksa 

   - określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli szkół                    

i przedszkoli niewymienionych w art. 42 ust.3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982r.Karta 

Nauczyciela 

    - wyrażenia zgody na odpłatne  nabycie nieruchomości do gminnego zasobu 

    - przekazania projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków do 

zaopiniowania przez Dyrektora Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Krakowie             

w Państwowym  Gospodarstwie Wodnym Wody Polskie 

  - ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Oksa 

  8. Zapytania i wolne wnioski. 

  9. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje radnych. 

 10. Zamknięcie obrad. 

Ad. 3 . 

 Podczas obrad tej sesji interpelacji nie było. 

Ad. 4 

Informację o podjętych zadaniach między Sesjami przedstawił Wójt Gminy. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 5 



 Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Oksie za 2017 rok 

przedstawiła Kierownik Biblioteki Pani Anna Kaczmarczyk – informacja stanowi 

załącznik do protokołu. W sprawie tej informacji pytań nie było. 

Ad. 6 

 Informację w sprawie oceny stanu dróg, oznakowania i bezpieczeństwa na 

drogach przedstawił insp. ds. drogownictwa Zbigniew Wicher – informacja 

stanowi załącznik do protokołu. W sprawie tej informacji pytań  nie było. 

Ad. 7 

    Podjęcie uchwał w sprawie : 

- zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu gminy za 2017 rok 

Skarbnik  Gminy zapoznała z uchwałą Nr 44/2018 IV Składu  Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 23 marca 2018 roku                  

w sprawie opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Oksa za 2017 rok 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

-  przyjęcia sprawozdania z przeprowadzonego postepowania likwidacyjnego 

Zakładu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Oksie w likwidacji i sprawozdania 

finansowego 

Zabrał głos Przewodniczący Rady który podziękował Radzie za wyrozumiałość 

gdyż różne zarzuty spływały na Radę lecz Ośrodek funkcjonuje sprawnie. Wójt 

Gminy podziękował radnym . sołtysom za zrozumienie  w sprawie 

przekształcenia  Ośrodka Zdrowia w Niepubliczny Zakład opieki zdrowotnej 

który funkcjonuje sprawnie , od 1 lipca będzie funkcjonowała rehabilitacja 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

-  udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Oksa z wykonania budżetu za 2017 

rok 

Zabrał głos Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pana Ryszard Adamczyk który 

poinformował iż Urząd otrzymał pozytywną opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Kielcach w sprawie opinii o sprawozdaniu z wykonania  

budżetu gminy za 2017 rok , zapoznał z protokołem Komisji Rewizyjnej z dnia 

20 kwietnia 2018 roku  z głosowania wniosku o udzielenie absolutorium Wójtowi 

Gminy Oksa, wnioskiem Komisji Rewizyjnej  z dnia 20 kwietnia 2018 roku            

w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy oraz wnioskiem Komisji 

Rewizyjnej  złożonym do Przewodniczącego Rady Gminy w Oksie  w dniu            

20 kwietnia 2018 roku o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy za 2017 rok 



oraz poprosił Przewodniczącego Rady o odczytanie uchwały w sprawie 

udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za 2017 rok 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

-  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2018-2021 

   za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

-  zmiany do uchwały Nr XXXVI/189/2018 Rady Gminy w Oksie  z dnia 

30.01.2018r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Jędrzejowskiego 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

-  przekazania skargi do Komisji Rewizyjnej na działalność Wójta Gminy 

Zabrał głos Przewodniczący Rady który poinformował iż na jego ręce wpłynęła 

skarga od Wojewody Świętokrzyskiego na działalność Wójta Gminy, 

Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej gdzie 

zostało nam uchwałę przegłosować i przekazać Komisji Rewizyjnej aby nie było 

że zamiatamy skargę pod dywan 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

-  przekazania skargi do Komisji Rewizyjnej na działalność Przewodniczącego 

Rady Gminy 

W tej sprawie zabrał głos Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Adamczyk 

który zakomunikował radnym  że jako trzecia osoba wymieniona w tej skardze 

przez skarżącego jest Przewodniczący Komisji Rewizyjnej więc obiecuje że 

zgodnie z przepisami postępowanie w sprawie Przewodn. Komisji Rewizyjnej 

będzie prowadziła z-ca przewodn. tj. Anna Ponicka. 

Zabrał głos Przewodniczący Rady informując Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej że dokumenty w tej sprawie zostaną przekazane aby procedura trwała 

dalej. 

za podjęciem tej uchwały głosowało13 radnych natomiast jeden wstrzymał się od 

głosu 

-  określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego przez 

dzieci objęte wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku 

kalendarzowym, w którym kończą 6 lat w przedszkolu, oddziałach 

przedszkolnych w szkołach podstawowych i innych formach wychowania 

przedszkolnego przez gminę Oksa 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 



-  określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 

szkół i przedszkoli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy z dnia  26 stycznia 

1982r. Karta Nauczyciela 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

-  wyrażenia zgody na  odpłatne  nabycie nieruchomości do gminnego zasobu 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- przekazania Projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

do zaopiniowania  przez  Dyrektora regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w 

Krakowie w Państwowym Gospodarstwie Wodnym Wody Polskie 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

-  ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Oksa  

Sekretarz Gminy  udzieliła wyjaśnień  iż zgodnie z nowym Rozporządzeniem  

Rady Ministrów z dnia 15 maja 2018 roku w sprawie wynagradzania 

pracowników samorządowych do właściwości Rady Gminy należy ustalenie 

wynagrodzenia Wójta. 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

Ad.8 

W zapytaniach i wolnych wnioskach głos zabrali: 

- radny z Kanic Różański Mieczysław – dot. usunięcia złamanego słupa                    

w Kanicach naprzeciw budynku po byłej Szkole gdyż zbliżają się żniwa a słup 

ten jest złamany i stanowi przeszkodę przy pracach żniwnych oraz na zebraniu 

wiejskim fundusz sołecki został przeznaczony na odtworzenie granic drogi             

w kierunku łąk od Łatasia między Kanicami a Rembiechową – problem jest że     

w Rembiechowie nie ma komunalizacji dróg i chcemy wiedzieć czy będziemy      

te granice odtwarzać i czy będzie komunalizacja dróg 

- sołtys z Zakrzowa Andrzej Banaś podziękował wszystkim za wytypowanie go 

jako Sołtysa  Roku 

-  radny z Oksy Adamczyk Ryszard prosi o wyrównanie  oraz nawiezienie 

kamieniem drogi bocznej dojazdowej łączącej się z drogą asfaltową do Popowic 

oraz prosi członków Komisji Rewizyjnej o pozostanie na chwilę po Sesji aby 

ustalić termin posiedzenia Komisji 

- sołtys z Rzeszówka Elżbieta Jarczyńska  - prosi o wyrównanie oraz nawiezienie 

kamienia na drogę w kierunku Jarczyńskich 



-  sołtys z Tyńca Kot Halina – aby ustawić lustro na krzyżówce oraz zarośnięta 

działka naprzeciw sklepu aby zwrócić się do właściciela o jej uporządkowanie 

-  sołtys z Tyńca Wsi Halina Laprus aby ustawić stojak na rowery obok źródełka 

oraz zorganizować zawody sołeckie    

Ad. 9 

Udzielenie odpowiedzi na zapytania: 

- radnemu z Kanic – jest to problem znany i będziemy monitować w tej sprawie 

natomiast w sprawie dróg to może jeszcze potrwać około miesiąca lecz mamy 

nadzieję że w tym roku wszystkie drogi zostaną skomunalizowane 

- radnemu z Oksy rozeznamy tą sprawę i przystąpimy do działania 

- sołtysowi z Rzeszówka  będziemy starali się  dostarczyć kamienia lecz                     

w pierwszej kolejności wozimy na drogi na które został przeznaczony fundusz 

sołecki 

- sołtysowi z Tyńca – ustawienie lustra zostanie zgłoszone do komisji ds. objazdu 

dróg  ze Starostwa Powiatowego, Zarządu Dróg oraz Komisariatu Policji 

natomiast w sprawie uporządkowania posesji zostanie przekazane Pani Kozieł 

celem  podjęcia działań w tym kierunku 

- sołtysowi z Tyńca Wsi ustawimy stojak na rowery oraz ławeczkę, w sprawie 

zawodów  jeżeli sołtysi wyrażą chęć to 22 lipca będzie festyn samorządowy                

i zawody  można zorganizować 

Z pytaniem zwrócił się radny Pan Różański -  czy jest prawdą że firma odbierająca 

śmieci nie zabiera worków jeżeli nie są opisane nazwą firmy  - Wójt udzielił 

odpowiedzi iż kwestia  odbioru śmieci trochę  się unormowała, jest  częsta rotacja 

pracowników którzy różnie podchodzą do sprawy, śmieci czasami nie zostaną 

zabrane lecz tylko ze względu na złą segregację natomiast co do kolorystyki 

worków nie ma problemu. 

Zabrał głos Przewodniczący Komisji Rewizyjnej który poinformował iż zapoznał 

się z materiałami przekazanymi przez Przewodniczącego Rady Gminy, 

podejrzewa że skarżący  zgłosi się po sesji żądając protokołu czy skarga nie 

została zamieciona pod dywan. Z dokumentów wynika  że  są to materiały 

dotyczące ochrony środowiska oraz wyłapywania bezdomnych psów które 

zostaną wyłączone  z obrad posiedzenia Komisji . Komisja Rewizyjna zajmie się 

wyłącznie skargą na działalność Wójta ,Przewodniczącego Rady Gminy oraz 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej  gdzie na następnej Sesji zostaną wszyscy 

zapoznani. 



      W związku z wyczerpaniem tematyki Sesji  Przewodniczący Rady 

podziękował za udział  w obradach oraz dokonał zamknięcia obrad. 

Protokólant: J. Mróz. 

 

 

 


